
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 11. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 352
Vil ministeren skitsere, hvilket niveau relevante satser i kontanthjælps- og folkepensions-
systemet skulle være på, hvis ydelserne skulle sættes således, at ingen ydelsesmodtager
ville være fattig jævnfør den tidligere officielle økonomiske fattigdomsgrænse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand

1/1

Finansudvalget 2020-21
FIU Alm.del - Spørgsmål 352

Offentligt


